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Interpellation - Kontakt från Näringslivsenheten

En öppenhet och transparens från Gävle kommun är väldigt viktigt för att medborgare och

aktörer i Gävle ska kunna känna tillit till kommunens verksamhet och medarbetare. När

företagare i Gävle kommun vill komma i kontakt med näringslivsenheten idag får de via

hemsidan endast ett växelnummer och en e-tjänst som de kan använda för att få kontakt

med en ansvarig på näringslivsenheten. Det finns ingen information om vilka som jobbar på

näringslivsenheten, vilka som jobbar med vilka frågor och inte ens bild på enhetens

representanter.

I kommuner som Västerås, Uppsala, Jönköping, Nacka och även vår grannkommun

Sandviken skyltar man i stället med vilka som jobbar åt, och med detta i kommunen. Där

hittar du som företagare vilka medarbetare som jobbar med näringslivsfrågor och du möts

även av bild, namn, telefonnummer och e-post till dessa personer. Något som gör steget för

företagare att ta kontakt med näringslivsenheten mycket lättare och mer transparant.

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande:

● Varför visas inte vilka som jobbar på näringslivskontoret på Gävle kommuns hemsida
idag?

● Hur jobbar näringslivsenheten idag med att skapa igenkänning och göra steget
mindre för företagare i Gävle kommun att kontakta näringslivsenheten?
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